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Beste mevrouw, mijnheer,

Het is alweer bijna twee jaar geleden dat, dankzij 
het vertrouwen dat u ons schonk, ik terug jullie 
burgemeester mag zijn.

Onze WELZIJN ploeg heeft niet stilgezeten. We doen 
dit werk met veel passie en als één grote familie. Hier 
wil ik, ook namens de collega's uit het College, een 
speciaal woord van dank richten tot Barbara Lannoy en 
Emile Verschueren voor de inzet en de vele realisaties 
die zij als schepen hielpen tot stand brengen. Zij achten 
het ogenblik gekomen om de fakkel door te geven. 
Barbara, Emile, nogmaals dank.

Onze WELZIJN ploeg bestaat uit veel meer personen 
dan onze 5 collegeleden, onze 3 leden van het Sociaal 
Comité, onze gemeenteraadsvoorzitter of onze 10 
gemeenteraadsleden. Met veel enthousiasme, inzet 
en concentratie werkt de ruimere ploeg in hun vrije 
tijd mee aan dossiers zoals de verLEDding van de 
openbare verlichting, het moeilijke probleem van 
organisatie van betaalbaar wonen, de herinrichting 
van straten, de verfraaiing van het openbaar domein 
om er maar enkele te noemen. Mocht u ook graag 
meehelpen, aarzel nooit ons te contacteren!

Daarnaast zijn er heel wat mensen die graag een 
deel van hun vrije tijd besteden aan het meewerken 
in adviesraden en bestuursvergaderingen van sport-, 
cultuur- of andere verenigingen. 

Het vrijwilligerswerk in onze gemeente is bijzonder in 
trek en zeer divers: van de gezelschapsdienst, over 
het repaircafé, de BIN werking, museumbewaking, 
kermiscomités, erfgoedspecialisten, ontspanning en 
creativiteit bieden aan kinderen en volwassenen, 
het nieuwe inloophuis voor kankerpatiënten, onze 
jeugdwerking, de opruimers van zwerfvuil, het 
bezorgen van maaltijden aan huis, het ronddragen 
van brieven of bibliotheekboeken, het geven van 
computerlessen, meewerken in oudercomités, of 
drankjes uitschenken op evenementen en de afwas 
doen, stoelen klaar zetten, fotograferen. 

Onnoemelijk veel gebeurt er door mensen die geven 
om mekaar en om hun dorpen.

Stel u voor dat dit er niet was, in welke gemeente 
zouden we leven? Het is indrukwekkend hoeveel 
personen zich zomaar inzetten ten voordele van hun 
dorpen. Ook in deze barre coronatijden mochten we 
het groot hart van velen onder u ervaren: in een mum 
van tijd waren er heel wat mensen die spontaan en 
met plezier hun diensten aanbieden om te helpen waar 
nodig. Ik kan alleen maar heel dankbaar en fier zijn, 
Latem en Deurle zijn prachtige en warme dorpen!

Momenteel houden we nog goed stand in deze woelige 
tijden. Het bestuurswerk is een pak zwaarder, zoals 
heel wat jobs momenteel, maar geen nood, net zoals 
alle getroffenen slaan we er ons moedig door. Het virus 
is moeilijk onder controle te krijgen en zorgt voor vele 
grote en kleinere problemen. Als bestuur doen we er 
alles aan, binnen onze mogelijkheden, om te helpen, te 
ondersteunen waar mogelijk en zetten we tegelijk alles 
op alles om het plan voor deze legislatuur te realiseren.

En ik kan u melden dat we min of meer op schema 
zitten, ondanks de moeilijke tijden.

Mijn gedachten gaan ook speciaal uit naar wie getroffen 
werd door ziekte en rouw. In betere tijden zullen we 
mekaar opnieuw kunnen opbeuren en troosten zoals het 
hoort. We weten dat er steeds zonneschijn en rust komt 
na een zware storm. Nu zal het niet anders zijn. Deze 
gedachte moet ons allen moed geven om vol te houden. 
Nu moeten we er meer dan ooit voor mekaar zijn!

Tot uw dienst en met vriendelijke groet, 
namens WELZIJN.

WELZIJN, 100% VOOR  
EEN UNIEK LATEM & DEURLE

Prettige Feesten 
en een voorspoedig
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Maak kennis met Hans
Hans, waarom stapte je in de 
politiek?
Dit sprak me altijd al aan. Op lokaal vlak 
kan je zaken realiseren die het verschil 
maken. Op vlak van levenskwaliteit 
of veiligheid bijvoorbeeld. Twee jaar 
geleden kon ik de sprong wagen en met 
groot succes. Dit gaf me de extra ambitie 
nu toe te treden tot het schepencollege.

Politiek is vandaag de dag wel niet altijd erg «sexy»?
Nee, maar net daarom vind ik dat we er moeten aan 
deelnemen. Ik hou niet van de politiek enerzijds en de rest 
anderzijds. Ik sta zelf dagelijks met m’n 2 voeten in het 
bedrijfsleven, als papa van 2 pubers in het dagelijks leven. 
Dat extra engagement wil ik er zeker bijnemen. 

Wat vind je belangrijk op lokaal niveau?
Ik vind het erg belangrijk dat we echt onafhankelijk zijn.  
We hoeven naar niemands pijpen te dansen, we kunnen  
alles kritisch bekijken en onze eigen koers blijven varen.  
Ons lokaal niveau is kleinschalig maar functioneert goed en 
is kerngezond. 

Hoe kijk je naar je bevoegdheden binnen het CBS?
Ik vind het fantastisch om patrimonium en erfgoed te mogen 
besturen. Wie me een beetje kent weet ook dat milieu, 
duurzaamheid en bomenbeleid op m’n lijf geschreven zijn. 
We moeten ons groen erfgoed koesteren.

Hoe ga je de zaken aanpakken komende maanden, jaren?
Vooreerst zal ik me moeten inwerken. De combinatie met m’n 
bedrijf en kinderen maakt dat ik m’n tijd erg goed zal moeten 
indelen. Ik zal wellicht vaker op dossiers werken dan dat je 
mij op allerhande activiteiten zal treffen. Ik wil voor elk dossier 
zoeken naar wat het beste is voor onze dorpen en haar 
inwoners. Info verzamelen, luisteren naar andere meningen en 
finaal knopen doorhakken. Want besturen is ook beslissen.

Welke stempel wil je drukken?
Ik wil dat we het kunnen hebben over algemeen belang, 
over wat onze inwoners belangrijk vinden. Niet wat 
intercommunales, projectontwikkelaars of overijverige 
voogdijoverheden willen realiseren. We hebben daarin een 
belangrijke rol als lokaal bestuur.

Onze steun heb je in ieder geval!

Maak kennis met Filip
Filip, wat heeft je ertoe gedreven 
om een aantal jaar geleden in de 
gemeentepolitiek te stappen?
Het is niet zozeer ‘de politiek’ die mij 
aansprak, maar eerder het engagement 
om mij te kunnen inzetten voor de 
inwoners van Latem en Deurle. 

Toen mijn kinderen hier tot vorig jaar 
school liepen, heb ik mij jaren met veel 
plezier ingezet als voorzitter van het 

Oudercomité. Ik beschouw het als een logisch verlengstuk. 

De gedrevenheid is er in ieder geval niet minder op 
geworden.

Wat heb je de afgelopen 2 jaar als raadslid 
en fractieleider geleerd?
Ik heb graag dat de dingen vooruit gaan, hetgeen echter niet 
steeds het geval is. Bovendien is mij ook al duidelijk geworden 
dat je nooit voor iedereen goed kunt doen. Niettemin dien je als 
lokaal bestuur durven beslissingen nemen.

Welke zie je als je grootste uitdagingen binnen 
je bevoegdheden?
Onze mooie dorpen worden steeds gestigmatiseerd als 
rijkste gemeente van het land. Niettemin is er wel degelijk 
(verborgen) armoede. De huidige pandemie heeft als gevolg 
dat een nog grotere groep mensen het moeilijk krijgt. Ervoor 
zorgen dat iedereen voldoende zorg en steun krijgt en dat 
deze vooral terechtkomt bij de mensen die het nodig hebben, 
zie ik dan ook als een cruciale doelstelling.

Verder denk ik dat we moeten blijven inzetten op kwaliteitsvol 
gemeentelijk onderwijs.

Is er een eigenschap die je bij jezelf betreurt?
Ik kan soms iets te weinig delegeren, vrees ik. Waarschijnlijk 
een gevolg omdat ik de zaken moeilijk kan loslaten - maar 
daar wordt aan gewerkt.

Veel succes!

Een vernieuwde beleidsploeg
WELZIJN is de onafhankelijke lokale beleidsgroep in Sint-Martens-Latem die sinds 2013 opnieuw 
het bestuur in handen heeft. We kregen 2 jaar geleden massaal jullie vertrouwen en werken hard 
verder aan het uitwerken van onze langetermijnvisie voor onze beide dorpen.

Omdat nieuwe uitdagingen op hen wachten nemen we 
vanaf midden december in het College afscheid van Barbara 
Lannoy en Emile Verschueren. We verwelkomen Hans Van 
Hooland en Filip Christiaens als nieuwe schepenen. Filip 
zal ook voorzitter worden van het Bijzonder Comité voor de 
Sociale Dienst. 

Zij zullen met veel enthousiasme het beleid van hun 
voorgangers verder zetten en zich inzetten om met hun 
collega's in het College ons meerjarenplan maximaal uit te 
voeren. Daarom is van deze gelegenheid gebruik gemaakt om 
enkele bevoegdheden te verschuiven.

Rigo Van de Voorde is als eerste schepen bevoegd 
voor Openbare werken, de Technische Dienst 
en Groenonderhoud, Mobiliteit, Afvalbeleid, 
Nutsbedrijven, Land- & tuinbouw en Toerisme.

Pieter Vanderheyden neemt als tweede 
schepen de Bibliotheek, Sport & Recreatie, het 
Verenigingsleven (incl. culturele verenigingen), 
het Generatie- en gezinsbeleid (Jeugd, Senioren, 

Speelpleinwerking) en Communicatie en Participatie (incl. 
inspraak, bewonersdienst) onder zijn hoede.

Hans Van Hooland zal zich als derde schepen ont-
fermen over het Patrimonium, het Woonbeleid, Duur-
zaamheid & Milieu, het Bomenbeleid, de (Boven-)
lokale economie en Erfgoed en begraafplaatsen.

Filip Christiaens zal als 4de schepen instaan 
voor Welzijn en Sociale Zaken (incl. Het Bijzonder 
Comité Sociale Dienst), het Onderwijs (incl. 
kunstonderwijs), de Kinderopvang, Feestelijkheden 
en Ontwikkelingssamenwerking.

Agnes Lannoo - Van Wanseele is als burgemeester 
de motor van het College en de administratie en 
eveneens verantwoordelijk voor het Algemeen 
Beleid en Interne Zaken, het Financieel beleid, 
het Ruimtelijk beleid, (Digitale) dienstverlening, 

de Politie, Brandweer, Orde & Veiligheid, Burgerzaken, 
Kerkfabrieken en tenslotte het Museumbeleid.

In de Gemeenteraad neemt Filip Vanparys het fractieleider-
schap over van Filip Christiaens.

We danken Barbara en Emile voor hun tomeloze inzet 
en wensen Hans en Filip alle succes!

Agnes Lannoo - Van Wanseele
Burgemeester

Tel. 09 282 17 00 
burgemeester@sint-martens-latem.be

Filip Christiaens
4de Schepen, voorzitter Bijzonder 
Comité voor de Sociale Dienst
Tel. 0474 80 01 17 
filip.christiaens@sint-martens-latem.be

Alice Verheye
Gemeenteraadslid

Tel. 0478 93 39 96 
alice.verheye@hotmail.com

Rigo Van de Voorde
1ste Schepen

Tel. 0478 77 61 89 
rigo.vandevoorde@sint-martens-latem.be

Jan Van Wassenhove
Gemeenteraadslid,  
voorzitter Gemeenteraad
Tel. 0477 62 15 71 
jan.vanwassenhove@telenet.be

Pieter Vanderheyden
2de Schepen

Tel. 0496 58 21 58 
pieter.vanderheyden@sint-martens-latem.be

Hans Van Hooland
3de Schepen

Tel. 0475 20 06 33 
hans.vanhooland@sint-martens-latem.be

Bart Verkerken
Lid Bijzonder Comité voor de 
Sociale Dienst
Tel. 0498 93 01 85 
bartverkerken@hotmail.com

Filip Vanparys
Gemeenteraadslid, Fractieleider, 
lid Politieraad
Tel. 0475 66 02 53 
filip.vanparys@skynet.be

Barbara Lannoy - Hallums
Gemeenteraadslid
Tel. 0499 54 40 50 
lannoy.barbara@gmail.com

Emile Verschueren
Gemeenteraadslid, voorzitter WELZIJN
Tel. 0475 80 52 12 
emile.verschueren@gmail.com

Steven Van den Heede
Lid Bijzonder Comité voor de 
Sociale Dienst
Tel. 0473 87 00 33 
steven.vandenheede@telenet.be

Linda Colpaert - Vermaercke
Lid Bijzonder Comité voor de  
Sociale Dienst
Tel. 0498 25 45 95 
linda.vermaercke@gmail.com
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Bedankt Barbara

Met volle energie en veel enthousiasme ben ik de politieke 
arena ingestapt. Het luisteren naar de burger, het zoeken 
naar oplossingen en deze verenigen met de visie van de 
gemeente was voor mij een boeiende taak. Mijn jarenlange 
werkervaringen hadden mij geleerd hoe nieuwe uitdagingen 
aan te pakken en vooral resultaatgericht te functioneren

Als verantwoordelijke voor cultuur, werd in mijn ogen de 
cultuur binnen onze gemeente nog te weinig naar haar echte 
waarde geschat. Een culturele boost was nodig. Met de 
organisatie van twee zomertentoonstellingen zetten we onze 
Latemse kunstenaars extra in de kijker.

We slaagden er in tot een nieuwe constructieve samenwerking 
te komen met het bestuur van het museum Dhondt-Dhaenens 
waarbij de banden met onze inwoners en vooral met de 
buurt worden aangehaald. Dit jaar nam onze gemeente voor 

het eerst deel aan de “Biënnale van de schilderkunst”. In dat 
kader werd een aantal van de ongeziene werken uit de vaste 
collectie van het MDD aan onze inwoners getoond in de 
crypte van het gemeentehuis.

Wij bekwamen dat Sint-Martens-Latem een Europese 
uitstraling kreeg als actieve kunstenaarskolonie binnen EurArt 
en op Wikipedia. Maar wat nog belangrijker is, het aantal 
bezoekers aan onze gemeentelijke musea Gust De Smet en 
Gevaert-Minne is verdrievoudigd.

Op sociaal vlak kunnen ouders nu via het digitaal Loket 
Kinderopvang hun kinderopvangaanvraag registreren. In 
de pas gestarte kinderopvang “Harlekijn” kunnen nu ook 14 
kindjes terecht.

Wij werkten een nieuw reglement uit dat de basis moet zijn 
voor een hogere kwaliteit van onze speelpleinwerking voor 
3- tot 12-jarigen.

En dan is er nog de nieuw opgerichte jeugdraad waar 
enthousiaste jongeren hun schouders onder zetten. 

Voor onze groeiende groep senioren is intussen een nieuw 
aangeworven seniorenconsulent actief. De kwaliteit van de 
‘maaltijden aan huis’ werd verbeterd en de maandelijkse en 
semestriële steun voor onze OCMW cliënten werd verhoogd 
en gebeurt nu beter op maat. 

Tenslotte wens ik ook het nieuwe subsidiereglement te 
vermelden dat een transparantere verdeling van onze hulp 
voor ontwikkelingshulp, humanitaire hulp en hulp aan sociale 

projecten beoogt.

Persoonlijk heb ik ook steeds als “kerstvrouw” veel genoegen 
beleefd aan de kerstavonden voor alleenstaanden.

Als voorzitter van het Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst 
vond ik het samenwerken met de verschillende politieke 
partijen zeer aangenaam. Naar iedereen respectvol luisteren 
maakte het eenvoudiger om een eensgezind besluit te 
formuleren voor de kwetsbare personen uit onze gemeente. 

Tijdens de verkiezingscampagne, beschreef ik mezelf als “...
een ondernemende en breeddenkende persoon die waarden 
als respect, eerlijkheid en vriendelijkheid hoog in het vaandel 
draagt. Ik pleitte voor goede zorg voor mens, natuur en 
cultuur...” Ik heb mijn woord gehouden en ik hoop dat dit ook 
zichtbaar was in mijn handelingen en beslissingen.

Het was zeer verrijkend om samen te kunnen werken met 
onze burgemeester, de algemene directeur(s) en de andere 
leden uit het schepencollege. Een speciaal woord wens ik 
uitdrukkelijk te richten tot het personeel van de gemeente en 
het sociaal huis. Ik ben hen dankbaar voor hun harde werk, de 
aangename samenwerking en hun doorlopende steun. Samen 
hebben we bergen verzet en de ene berg was al zwaarder 
dan de andere maar resultaat hebben we zeker gehaald. 

Ik ben ontzettend dankbaar voor deze ervaring en draag 
Latem en Deurle maar bovenal haar inwoners verder een zeer 
warm hart toe want als de inwoners gelukkig zijn, dan ben ik 
dat nog meer.

Bedankt Emile
Vanaf 2013 tot op 
vandaag, heb ik het 
ambt van Schepen 
mogen opnemen. Deze 
periode was niet alleen 
boeiend doch ook 
verrijkend.

Ik heb echter ook 
geleerd dat politiek 
bedrijven geen 
eeuwigheid mag 
duren en dat de fakkel 
tijdig moet worden 
overgedragen. 

Als voorzitter van Welzijn heb ik ook steeds geijverd om de 
verjonging van onze beleidsmensen tijdig in te zetten, zodat 
er voldoende continuïteit is om onze beleidsvisie verder te 
realiseren. De tijd is dus aangebroken om ontslag te nemen 
als Schepen en aan mijn opvolger, Hans Van Hooland, mijn 
bevoegdheden over te dragen. 

Voor het vertrouwen dat al die jaren in mij is gesteld en voor 
de steun die ik van velen heb mogen ontvangen, ben ik 
bijzonder erkentelijk.

Doorheen mijn contacten met de inwoners ben ik steeds 
aangenaam verrast geweest hoezeer zij het beleid en de 
realisaties van het Welzijn-bestuur waarderen. Dit gevoel heeft 
mij steeds gevoed om onze beleidsopties met volle energie 
verder uit te werken.

Enkele projecten binnen mijn beleidsdomein liggen mij nauw 
aan het hart. 

De renovatie van de pastorie in Deurle en de aankoop van 
de achterliggende grond die als “rusttuin” aan de inwoners 
zal worden overgedragen. De vernieuwing van de douches, 
sanitair en verwarming van de sporthal.

De renovatie van het gemeenschapslokaal “Oase “ 
en de aankoop van de woning in de Klapstraat die tot 
kinderdagverblijf werd omgebouwd. De aankoop van 2 
percelen grond aan de Lijnstraat om ons project “betaalbare 
woningen” te realiseren. 

De aankoop van de strategisch gelegen woning op de hoek 
van de Klapstraat, naast het centrum De Vierschaar, zodat we 
ruimte hebben om het project van de bouw van onze nieuwe 
“Dorpszaal” te realiseren.

De opmaak van een bomenbeleidsplan, waaruit het 
beheersplan is ontstaan, zal garant staan om de “groene long”, 
die onze dorpen zijn, te bewaren..

De bouw van het nieuwe columbarium, de opstart van het 
dossier voor de opwaardering van de begraafplaats in Deurle 
en de historische begraafplaats in Latem alsook de aanleg van 
een nieuwe strooiweide achter de Kerk in Deurle, werd door 
velen gewaardeerd.

Nieuwe projecten en strategische aankopen zijn belangrijk, 
doch de herkadering van ons sfeervolle “Kerstdorp” rond de 
Kerk in Latem en een vernieuwde elan van “Latem kermis” 
hebben de samenhorigheid van de inwoners versterkt en de 
fierheid voor hun dorpen verhoogd. 

Solidariteit, democratie en vrijheid zijn de idealen waarvoor ik 
mij als politicus van Welzijn steeds heb sterk gemaakt. Steeds 
opnieuw vragen zij echter om een nieuwe invulling, rekening 
houdend met veranderende omstandigheden en met eisen en 
uitdagingen van de toekomst.

Ik wil ook de mensen van de administratie en de 
beleidsmedewerkers danken voor hun inzet bij de realisatie 
van onze projecten.

Mij rest alleen nog om Hans Van Hooland het beste toe te 
wensen. Ik ben ervan overtuigd dat hij ons beleid, weliswaar 
met jonge en frisse accenten, zal verderzetten. Veel succes en 
steeds bereid tot ondersteuning waar nodig.

WELZIJN Latem-Deurle nodigt U van harte uit op haar 
WELZIJN WINTERZOEKTOCHT
WELZIJN is fier op onze dorpen en wil u deze graag op een  
andere manier laten (her)ontdekken. Ga alleen of in uw bubbel  
op zoektocht langsheen unieke locaties in Latem en Deurle.  
Maak kans op mooie prijzen bij onze lokale handelaars!

Download de vragenlijst op www.welzijnlatemdeurle.be  
en bezorg ons de antwoorden ten laatste op 31 januari 2021.

http://www.welzijnlatemdeurle.be


RIOLERINGS- EN WEGENISWERKEN 

In de afgelopen 2 jaar werden riolerings- en 
wegeniswerken uitgevoerd in diverse straten zoals de 
Brakelmeersstraat, Nelemeersstraat, Groene Dreef, 
Papenaard en Wiedauwdreef. Deze werken werden 
uitgevoerd, enerzijds om tegemoet te komen aan de 
Europese wetgeving in verband met (afval)waterbeheer, 
anderzijds om het comfort en de veiligheid van 
bewoners en weggebruikers te verhogen.

ONDERWIJS

De gemeente maakt een ongezien budget vrij 
(meer dan 85.000 euro) om het onderwijs in onze 
gemeente te ondersteunen. Via het reglement 
flankerend onderwijs wordt de kwaliteit van ons 
onderwijs gegarandeerd, met steun voor sport, 
mobiliteit, STEM opleiding, opleiding leerkrachten, 
naschoolse opvang.

AANDACHT VOOR GROEN

Om ons statuut van groene gemeente te 
ondersteunen is een verantwoordelijke groen 
aangeworven. Deze bomenexpert zal ook instaan voor 
regelmatige snoeiwerken en aanplant van bloemen 
op verschillende plekken.

OPVANG

Om een antwoord te bieden aan het tekort aan 
kinderopvang opende recent in samenwerking met 
het OCMW van De Pinte opvang ‘De Harlekijn’.

ZORG VOOR ERFGOED

De Kerkwegel in Deurle werd in zijn oude glorie 
hersteld. Van de gelegenheid werd gebruik  
gemaakt om het comfort voor zwakkere  
weggebruikers te verhogen.

VERKEERSVEILIGHEID

Door middel van verschillende proefopstellingen en 
inrichten van fietsstraten wordt gekeken op welke 
manier we de zwakke weggebruiker een veiligere 
plaats kunnen geven. De Karrestraat werd daarenboven 
omgevormd tot een voorlopig deel van de fietssnelweg.

SOCIAAL ENGAGEMENT

Welzijn zet volop zijn schouders onder het initiatief 
Villa Zomernest, een open huis voor mensen met of 
na kanker. In een eerste fase gaat de aandacht naar 
de renovatie van de villa, zodat zo snel als mogelijk 
activiteiten kunnen worden opgestart.

SPORT

De renovatie van de Sporthal wordt verder gezet. 
Op vandaag is alle raamwerk en buitenschrijnwerk 
vernieuwd. De ventilatie binnen is aangepakt. De 
laatste hand wordt gelegd aan de plaatsing van een 
inkomsas, fietsenstalling en buitenterras. Er wordt ook 
verder gewerkt aan de opmaak van het Masterplan 
Sportsite, waarbij wordt gestreefd naar de leefbaarheid 
van de sportverenigingen en de buurt.

SPEELPLEINWERKING

De organisatie van de speelpleinwerking werd 
hertekend, om de kwaliteit nog te verbeteren en  
de aantrekkelijkheid te verhogen.

Het doel van de speelpleinwerking is enerzijds  
om onze jongsten sport en spel aan te bieden in 
een avontuurlijke omgeving, maar anderzijds om 
onze tieners een platform te bieden om te groeien 
als monitor.

Waar staan we na 2 jaar Welzijnbeleid …
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En verder…
Verder werd ook nog werk gemaakt van het aanwerven 
van een seniorenconsulent, de opstart van de 
techniekacademie. Er werd strategisch aangekocht 
in de Klapstraat en de Lijnstraat. Bovendien kwam 
er een nieuw bestuur voor het Jeugdhuis en nieuwe 
subsidiereglementen voor de verenigingen en 
ontwikkelingssamenwerking.

Ondertussen staan ook nog wegeniswerken in 
Turrebos, een deel van de Kortrijksesteenweg, de 
Pontstraat/Oude Pontweg, Koperstraat, Elsakkerweg, 
Reinaertdreef, Moeistraat en de Museumwijk op til.

We maken ook volop werk van de sanering van de 
rietvelden en uniforme, veilige schoolomgevingen. 
Het is ook uitkijken naar de start van de werken aan 
de nieuwe bib.

welzijnlatemdeurle@gmail.com SCHRIJF IN

Blijf op de hoogte 
en schrijf je in op 
onze nieuwsbrief via

Lijst van de Burgemeester
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